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ضعف در بخش آنالیز و طراحی تاکتیک

اگر استقلال نوسان نداشته باشد...
واکاوی این موضوع مهم که اســـتقلال در فصل جدید 
گاه نوســـان هایی داشـــته و نتوانســـته روی یـــک روند 
نتیجه گیـــری متعادل قـــدم بردارد، در راســـتای بهبود 
وضعیت این تیم در آینده قطعاً گره گشـــا است. یافت 
اشکالاتی که منجر به بروز نوســـان شده، به طور قطع 
می تواند برای اســـتقلال برای بازی های آینده راهگشـــا 
باشـــد. از ســـویی برای هـــواداران هم مهم اســـت که 
بداننـــد در روزهایـــی کـــه اســـتقلال از لحـــاظ جذب 
بازیکن شـــرایطی به مراتب بهتر از سال گذشته دارد و 
مشکلاتی مانند نداشـــتن بازیکن، اختلاف نیمکت با 
مدیریـــت و... این تیم را آزار نمی دهد، چرا نتوانســـته 

نتایج قابل قبولی کســـب کند؟!
در تأیید نوسان فنی اســـتقلال کافی است به وضعیت 
متفـــاوت این تیم مقابـــل الغرافه و بعد از آن نســـاجی 
اشـــاره کنیـــم. بعد از ایـــن بازی خـــوب و نتیجه بخش 
مقابل حریف آســـیایی، اســـتقلال مقابل نساجی قرار 
گرفـــت، تیمی که به طور حتم ظرفیـــت و توان برابری 
با استقلال را نداشـــت اما این بار دقیقاً برعکس بازی 
بـــا الغرافه، اســـتقلال تا مرز شکســـت خـــوردن در آن 

دیـــدار پیش رفت.
اینکه چطور اســـتقلال از یک بازی تحســـین برانگیز به 
لحاظ فنـــی به نقطه ای می رســـد که دوبـــاره مورد نقد 
قرار می گیرد، ســـؤالی اســـت که ســـرمربی اســـتقلال 
بایـــد به ســـرعت پاســـخ آن را دریابـــد تا بعـــد از دربی 
بتواند با سروســـامان دادن به اوضـــاع فنی و تاکتیکی 

خود به یـــک روند متعادل دســـت یابد. 
شـــاید لازم باشـــد اســـتقلال در بخش آنالیز و طراحی 
تاکتیـــک نفرات جدیـــدی را به دایره فنـــی خود اضافه 
کنـــد تا در کنار جواد نکونام این مســـئولیت ســـنگین 
که منجـــر به عملکـــرد بهتر در بازی های آتی می شـــود 

را به ســـرانجام برسانند.

با دو جلسه تمرین به سمت قطر
جـــواد نکونـــام قصـــد دارد تـــا پیـــش از ســـفر کاروان 
اســـتقلال به ســـمت قطر دو جلســـه تمرین در تهران 

برگـــزار کند. 
ایـــن تمریـــن در روزهـــای پنجشـــنبه و جمعـــه انجام 
خواهد شـــد که قطعاً تمرین امروز اســـتقلال ســـبک 
اســـت اما تمرین فردا که پیش از ســـفر انجام خواهد 
شـــد قطعاً فشـــار بیشـــتری به بازیکنـــان وارد خواهد 
کـــرد. نکونـــام در تلاش اســـت تیمـــش را بـــا ریکاوری 

مناســـب آماده بازی با الســـد قطـــر کند.

استقبال ویژه از بازیکنان
کاروان  کـــه  اراک در زمانـــی  اســـتقلالی های شـــهر 
این تیـــم برای برگـــزاری دربـــی در شـــهر اراک حضور 
داشـــت، اســـتقبال ویـــژه ای از بازیکنـــان داشـــتند. 
هـــواداران اســـتقلال عمومـــاً بـــا مراجعـــه بـــه محل 
اســـکان این تیم ســـعی در انداختن عکـــس یادگاری 
بـــا بازیکنـــان محبـــوب اســـتقلال داشـــتند و درعین 
حـــال اتوبـــوس حامـــل بازیکنـــان را نیز تا ورزشـــگاه 
مشـــایعت کردنـــد. اســـتقلالی های شـــهر اراک بـــه 
طـــور کلـــی در دربـــی 104 بـــرای آبی هـــا ســـنگ تمام 
 گذاشتند واســـتقلال در اراک هرگز احساس غریبگی 

نکرد.

انتقاد امیرآبادی از مدیریت استقلال

مهـــدی امیرآبـــادی، پیشکســـوت اســـتقلال کـــه در 
دربی ها نیز ســـابقه بســـیاری دارد بر این باوراست که 
مدیران باشگاه اســـتقلال در به وجود آمدن حواشی 
اخیـــر نقشـــی انکارناپذیـــر داشـــته اند. امیرآبـــادی 
در ایـــن خصـــوص گفـــت: »به اعتقـــاد مـــن مدیران 
باشـــگاه اســـتقلال باید در بخش مدیریتـــی عملکرد 
مطلوب تـــری را از خـــود بـــه نمایش بگذارنـــد و مانع 
از گسترش حواشـــی شـــوند. مدیران باید خودشان 
از حواشـــی جلوگیـــری کنند نـــه اینکه باعـــث ایجاد 
حاشـــیه شـــوند. قبل از دربـــی حال و هـــوای خوبی 
در اســـتقلال حاکم نبود و هفته ها شـــاهد درگیری و 
حواشـــی در این باشـــگاه بودیم. به نظر من مدیریت 
اســـتقلال مقصر اســـت و بایـــد این وضعیت را ســـر و 

ســـامان دهد.«

 تلاش برای ورود به ورزشگاه 
پر از تماشاگر

ســـاعاتی مانـــده به شـــروع بـــازی از طـــرق مختلف 
بـــه هـــواداران دو تیم اطلاع داده شـــد کـــه از حضور 
مقابل درهای ورزشـــگاه امام خمینـــی)ره( خودداری 
کننـــد. ایـــن موضـــوع نشـــان داد کـــه ظرفیت های 
ورزشـــگاه به ســـرعت پر شـــد و هواداران بـــا توجه به 
گنجایـــش ورزشـــگاه خیلی زود بلیت هـــای این بازی 
را خریـــداری کردنـــد. البته با شـــروع بازی بســـیاری 
از هـــواداران همچنـــان تـــلاش می  کردند بـــه طرقی 
خـــود را به داخل ورزشـــگاه برســـانند امـــا در نهایت 

موفق نشـــدند.
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 جای خالی بحث های مهم 
در نشست مجمع استقلال

بدون ورزشگاه به 
دنبال ستاره های 

گرانقیمت!

نشســـت مجمع باشگاه اســـتقلال روز 
گذشـــته برگزار شد. محوریت گفتمان 
مدیـــران در این نشســـت به حذف نام 
ایران از کنار باشگاه استقلال اختصاص 
داشت که گفته می شود این تصمیم بر 
اساس قانون تجارت انجام شده است.
به جـــز خبر حذف ایران از پســـوند نام 
استقلال خبر دیگری از نشست اعضای 
مجمع باشـــگاه استقلال منتشر نشد و 
این طور که پیدا است تصمیم گیران در 
باشگاه استقلال بحث مهم دیگری را در 
این نشست مورد توجه قرار نداده اند و 
موضوعات روزمره مربوط به این باشگاه 

مطرح شده است.
اینکه مدیران استقلال در تلاشند قدمی 
رو بـــه جلو بردارند و خود را در راســـتای 

ارتقای جایگاه این باشـــگاه فعال نشان 
دهند، قابل تأمل است اما پرسشی که 
باید مقابل مالکان باشگاه استقلال قرار 
داد این است که چه زمان قرار است در 
این نشســـت ها به مسائل کلان باشگاه 
پرداختـــه شـــود واز بحث دربـــاره موارد 

ابتدایی دوری شود؟
در ســـال هایی که باشـــگاه استقلال به 
عنوان یکی از دو باشگاه بسیار پرهوادار 
در ایـــران بـــه فعالیت خـــود در فوتبال 
ایران تـــداوم داده هیـــچ گاه مدیرانش 
اقداماتـــی اساســـی در راســـتای بهبود 
وضعیـــت ســـخت افزاری این باشـــگاه 
نداشـــته اند و غالباً نشســـت هایی که 
میان تصمیم گیران این باشـــگاه برگزار 
شده، به همین مسائل جزئی محدود 

شده است.
برگـــزاری بازی اســـتقلال مقابل رقیب 
ســـنتی در ورزشـــگاهی خارج از تهران 
می توانســـت یـــک موضـــوع مهـــم در 
نشســـت روز گذشـــته اعضـــای مجمع 
باشـــگاه اســـتقلال برای نقد و بررســـی 
باشـــد. اینکه چرا باشـــگاه استقلال با 

قدمتی نزدیک به 80 ســـال همچنان از 
داشتن ورزشگاه محروم است، مسأله 
مهمی محســـوب می شـــود که مدیران 
اســـتقلال باید در جلســـه اخیـــر به آن 
می پرداختنـــد و به ســـادگی از آن عبور 

نمی کردند.
در واقع اســـتقلال در دربی 104 میزبان 
بـــود امـــا ایـــن بازی بـــه ســـبب فقدان 
ورزشـــگاه در تهران به شهر اراک منتقل 
شد. حال اینکه بسیاری از باشگاه ها در 
فوتبال ایران به بودجه دولتی متصلند 
مسأله قابل بحثی است که استقلال و 
رقیب سنتی اش از این قاعده مستثنی 
نیســـتند امـــا پرواضح اســـت کـــه اگر 
مدیران باشگاه استقلال در طی سالیان 
متمادی که از آغاز لیگ حرفه ای گذشته 
اقداماتی اساســـی در راســـتای ساخت 
ورزشگاه اختصاصی انجام می دادند و از 
هزینه های بی رویه برای جذب بازیکنان 
به اصطلاح ســـتاره خودداری می کردند 
اکنون باشـــگاه اســـتقلال صاحب یک 
ورزشگاه اختصاصی بود که علاوه بر سود 
قابل توجه از کنار درآمدهای حاصله از 

بلیت فروشـــی در آن، دیگـــر مشـــکلی 
بابت میزبانی از دیگر تیم ها پیش روی 
این باشـــگاه وجود نداشت و استقلال 
می توانســـت تمام بازی هـــای خود را در 

ورزشگاه اختصاصی اش برگزار کند.
مدیـــران باشـــگاه اســـتقلال از دیربـــاز 
تاکنون براســـاس یک ســـنت و رســـم 
غلـــط اما تمام بودجه ای کـــه در نقل و 
انتقالات در اختیارشـــان قـــرار گرفته و 
یا از طرق گوناگون به حســـاب باشگاه 
آمده را صرف خریـــد بازیکنان کرده اند 
و بســـیاری از بازیکنـــان بـــا قیمت های 
نامتعارف به عقد قرارداد با این باشـــگاه 
درآمده اند که این نگاه نامناسب باشگاه 
اســـتقلال را بـــه لحاظ ســـخت افزاری 
بشدت عقب انداخته است در حالی که 
اگر مدیران این باشگاه قدری مدیریت و 
ذوق و سلیقه از خود به خرج می دادند و 
مبلغی از بودجه سالیانه را به گسترش 
سخت افزار اختصاص می دادند بدون 
شـــک مشـــکل امروز از پیش روی این 
باشگاه برداشته می شد اما نگاه روزمره 
و رفتارهای پوپولیستی مدیران باشگاه 

اســـتقلال سبب شده این باشگاه دچار 
صدمات بسیاری در بخش سخت افزار 
شـــود و حتـــی از داشـــتن یـــک آکادمی 

اختصاصی نیز محروم باشد.
تردیدی نباید داشـــت ادامـــه این روند 
در  را  اســـتقلال  باشـــگاه  نامناســـب 
سال های آتی دچار مشکلات بزرگتری 
خواهد کرد و مسأله ای که در این فصل 
گریبـــان اســـتقلال را گرفت تـــا به قول 
نکونام در حالی کـــه پنج هفته از لیگ 
برتر گذشته فقط یک بار میزبانی آن هم 
در ورزشگاه شهدای قدس به استقلال 
تعلق بگیرد، نشـــانه هایی از این بحران 
بزرگ است که مدیران استقلال باید به 

آن متوجه باشند.
شـــگفتا که با وجـــود انتقـــال مالکیت 
هلدینـــگ  بـــه  اســـتقلال  باشـــگاه 
خلیج فـــارس باز هـــم این نـــگاه تغییر 
نکـــرده و تصمیم گیـــران این باشـــگاه 
همچنان به ســـنت قبل عمـــل کرده و 
همچون مدیران ســـابق فقـــط به فکر 
جذب بازیکنان جدید هســـتند و هیچ 
برنامه ای برای گســـترش ســـخت افزار 

در این باشگاه وجود ندارد و توجهی به 
اقدامات زیربنایی نمی شود.

شاید شـــهریاری و دیگر مدیران باشگاه 
استقلال که امروز زمام امور را در دست 
گرفته انـــد برایـــن باورنـــد که بـــا تأمین 
هزینه هـــای روزمره می توانند برای خود 
شهرت بیشـــتری ایجاد کنند و اگر هم 
چنیـــن دیدگاهـــی وجود نـــدارد به طور 
قطـــع برنامه منســـجمی برای توســـعه 
سخت افزاری در افکار این مدیران وجود 
ندارد وگرنه در همین زمان قابل توجهی 
کـــه مالکیـــت منتقل شـــده لااقل یک 
برنامه کوتاه مدت برای رفع مشـــکلات 
سخت افزاری از ســـوی مدیران باشگاه 

استقلال به انتشار می رسید.
آنچه مسلم است استقلال با این دیدگاه 
مدیریتی شـــاید گاه در بعد نتیجه گیری 
توفیقاتی داشـــته باشـــد و بـــرای زمان 
کوتاهـــی هوادارانش را راضـــی کند اما 
هرگـــز به طور ریشـــه ای مشـــکلات این 
تیم رفع نخواهد شـــد و استقلال با این 
فرمان یک باشگاه آماتور وغیر حرفه ای 

باقی خواهد ماند.

پرسشی که 
باید مقابل 

مالکان 
باشگاه 

استقلال قرار 
داد این است 

که چه زمان 
قرار است در 

این نشست ها 
به مسائل 

کلان باشگاه 
پرداخته شود 

واز بحث 
درباره موارد 

ابتدایی دوری 
شود؟

 
فوتبال ایـــران هواداران بســـیاری دارد 
بـــه خصـــوص تیم هـــای اســـتقلال و 
پرســـپولیس که محبوبیت  فراوان این 
دو تیـــم باعث می شـــود تـــا در خارج از 
خانه هـــم هواداران بســـیاری داشـــته 
باشـــند. در واقع بین هواداران این دو 
تیم و تماشاگران پیوند عاطفی فراوانی 
وجـــود دارد کـــه البتـــه برخـــی اوقـــات 
ایـــن پیوند بـــه خشـــونت می انجامد. 
ایـــن درســـت زمانی اســـت کـــه کمیته 
انضباطـــی وارد عمل می شـــود و تیم ها 
را به دلیل رفتار تماشـــاگرانش جریمه 
می کنـــد. البتـــه موضـــوع جرایـــم تنها 

مختص هـــواداران نیســـت و تحرکات 
داخـــل زمیـــن فوتبـــال باعـــث ایجـــاد 
هیجانـــات بیـــش از حد در هـــواداران 
می شـــود و حواشـــی زیادی را به وجود 
مـــی آورد. ایـــن درســـت همـــان زمانی 
اســـت که کمیته انضباطی فدراسیون 
فوتبـــال برای بررســـی حاشـــیه ها وارد 
عمـــل می شـــود و هـــواداران تیم های 
متخلـــف و یا بازیکنان و مربیان خاطی 
را بـــا جرایـــم مالـــی روبـــه رو می کنـــد. 
ایـــن درحالی اســـت که جرایـــم کمیته 
در  فوتبـــال  فدراســـیون  انضباطـــی 
اواســـط فصـــل گذشـــته بـــا افزایـــش 
2برابـــری همـــراه بـــود. هرســـاله و در 
زمـــان برگـــزاری مســـابقات لیـــگ برتر 
شـــاهد جرایـــم بســـیاری از تیم هـــای 
پرهوادار بـــه خصوص ســـرخابی های 
پایتخت نشین هســـتیم. موضوعی که 
ســـال به ســـال درحال افزایش بود اما 
براســـاس اطلاعـــات به دســـت آمده با 

افزایش جرایم انضباطـــی نه تنها رفتار 
هواداران بلکه حواشـــی بیشـــتر ارکان 
باشـــگاه ها شـــامل بازیکنـــان، مربیان 
و مدیـــران بـــه پایین تریـــن حد ممکن 
رســـیده اســـت. مهدی دادرس، عضو 
کمیته اســـتیناف با تأییـــد این موضوع 
به »ایران ورزشـــی« می گوید: »در بحث 
خشـــونت هـــواداران بایـــد بگویـــم که 
این موضـــوع به رفتار ارکان باشـــگاه ها 
بســـتگی دارد و هیاهـــو و حـــرکات آنها 
باعـــث می شـــود تـــا بـــازی به ســـمت 
حاشـــیه بـــرود.« دادرس صحبت های 
خـــود را این گونـــه ادامـــه می دهـــد: 
»همزمان با افزایـــش جرایم انضباطی 
حواشـــی تیم هـــا کمتر شـــده اســـت. 
در ســـال های گذشـــته جرایـــم کمیته 
انضباطـــی 10 الـــی 15میلیـــون تومـــان 
بـــود کـــه ایـــن مبلـــغ بـــرای تیم هـــا یا 
ارکان باشـــگاه ها با وجـــود قراردادهای 
میلیـــاردی ناچیز بود امـــا همین فصل 

2میلیـــارد  گذشـــته شـــاهد جرایـــم 
تومانی بودیم.« ســـال گذشته عبدالله 
ویســـی، مربی فولاد به دلیل مصاحبه 
جنجالی به پرداخـــت 2 میلیارد تومان 
جریمه شـــد کـــه البته جریمه ویســـی 
کســـر و او به پرداخت 50 میلیون تومان 
جریمـــه شـــد. او در خصـــوص کاهش 
جریمـــه ویســـی ایـــن گونـــه صحبـــت 
می کنـــد: »تخلـــف عبـــدالله ویســـی 
پیـــش از افزایـــش جرایـــم بـــود به این 
دلیـــل جریمه او کســـر شـــد. زمانی که 
گـــزارش تخلف می آیـــد اعضا بـــا تمام 
دقـــت در خصـــوص آن حکـــم صـــادر 
می کننـــد و در واقـــع وظیفـــه ما حکم 
دادن اســـت، نه چیزی بیـــش از این.« 
دادرس بیان می کند: »امســـال جرایم 
انضباطـــی بـــا تصویـــب هیأت رئیســـه 
افزایـــش یافـــت و البتـــه خـــرد جمعی 
هـــم در این افزایـــش جرایـــم بی تأثیر 
نبـــود. لازم اســـت بگویـــم کـــه کمیته 

انضباطی و اســـتیناف بـــرای این مبالغ 
کیســـه ندوختـــه و عـــلاوه بر ایـــن ما از 
جریمه کردن تیم ها لـــذت نمی بریم. 
پیش از این مبالغ مربوطه به حســـاب 
ســـازمان لیگ واریز می شد اما جدیداً 
ایـــن مبلـــغ بـــه حســـاب فدراســـیون 
فوتبـــال واریـــز می شـــود.« در این بین 
ســـال گذشته شـــاهد حواشی بسیاری 
توســـط مربیان لیگ برتـــری بودیم که 
ایـــن موضوع منجـــر به صـــدور احکام 
بسیاری توســـط کمیته انضباطی شد. 
او در پاســـخ به این ســـؤال کـــه درحال 
حاضـــر چه شـــخصی رکورددار اســـت، 
می گویـــد: »در حـــال جـــواد نکونـــام، 
سرمربی استقلال مشتری پروپاقرص 
کمیته انضباطی محســـوب می شـــود. 
البتـــه ایـــن امیـــدواری وجـــود دارد که 
تخلفـــات بـــه پایین ترین حـــد ممکن 
برســـد و شـــاهد زیبایی هـــای فوتبـــال 

» . شیم با

خشونت هواداران به رفتار ارکان باشگاه ها بستگی دارد

جواد نکونام مشتری پروپا قرص کمیته انضباطی
دادرس: برای دریافت جرایم کیسه ندوختیم

آبی ها به دنبال مهاجم آزاد خارجی

لیست استقلال یک جای خالی دارد
تصمیمی بر اساس قانون و با تأیید همه اعضا

حذف پسوند ایران از نام استقلال
تیـــم فوتبال اســـتقلال در آخرین روز نقل و انتقـــالات به دنبال 
جذب یـــک مهاجم خارجی بـــود ولی تأخیر مدیران اســـتقلال 
و عـــدم توافـــق بـــا تیـــم ازبکســـتانی باعـــث منتفی شـــدن این 

انتقال شـــد.
در ایـــن بیـــن اســـتقلالی ها با خالی کردن لیســـت خود ســـعی 
کردند تا به هر ترتیبی جوئل کوجوی قرقیزســـتانی را از باشـــگاه 
دینامو ســـمرقند ازبکستان جذب کنند تا به این ترتیب کار خود 
را در پنجره تابســـتانی با جذب این مهاجم تنومند پایان بدهند 
اما شـــرایط جذب این مهاجم غنایی الاصل برای اســـتقلالی ها 
مهیا نشـــد تا این باشـــگاه با بسته شـــدن پنجره نقل و انتقالاتی 

تابســـتانی در مارکت فقط به دنبال مهاجم آزاد باشـــد.
اســـتقلال برای جذب کوجو در آخرین ساعات پنجره تابستانی 
نام آرمین ســـهرابیان را از لیســـت خود خارج کرد تا در ادامه راه 
بتواند به ســـراغ جـــذب مهاجم خارجی برود. جالب اســـت که 
بدانید اســـتقلال از ســـقف بودجه تعیین شـــده توسط سازمان 
لیـــگ هم اکنـــون ۴00 هزار دلار جای خالـــی دارد و آبی ها تصمیم 

دارند بـــا این بودجه بازیکـــن خارجی جذب کنند.
گفته می شـــود نکونـــام چنـــد گزینه مورد نظـــر دارد کـــه آبی ها 
قصـــد دارند بعـــد از توافق با ایـــن گزینه ها زمینه حضـــور یکی از 
آنهـــا در ایـــران را فراهم کنند. البته موضـــوع اصلی در خصوص 
جـــذب مهاجم آن اســـت که باشـــگاه اســـتقلال ممکن اســـت 

تغییراتی در روزهای آتی داشـــته باشد و به سبب همین تغییرات 
احتمالاً برنامه جذب بازیکـــن نیز تغییر خواهد کرد. اگر نکونام 
همچنان بر مســـند کار باشـــد احتمالاً باب حضـــور یک بازیکن 
خارجـــی دیگر را در ایـــن تیم باز خواهد کرد امـــا اینکه کدام یک 
از بازیکنـــان قربانـــی تصمیـــم آتی بـــرای جذب بازیکـــن جدید 
خواهد شـــد، روشـــن نیســـت و باشـــگاه اســـتقلال باید در این 
راســـتا به ســـرعت بـــه تصمیم گیری قطعـــی و نهایی برســـد تا از 
فرصت جذب یک بازیکن آزاد با عقبه مناســـب محروم نشـــود. 

مجمع عمومی فوق العاده شرکت باشگاه فرهنگی ورزشی استقلال 
دیـــروز بـــا حضور ۸5 درصد ســـهامداران برگزار شـــد. ایـــن مجمع با 
ریاست مرتضی رحیمیان سرای و ارکان مجمع، محمدحسن فامیلی 
ناظر اول، نماینده شـــرکت پتروشـــیمی بندرامام، محمد شـــایگان 
ناظر دوم، نماینده شـــرکت پتروشـــیمی تندگویان، فرشید سمیعی 
مدیرعامل باشـــگاه اســـتقلال، دبیر مجمع، فرزاد ثابت مدیر مالی، 
حامد طاهرآبادی نماینده ســـازمان فرابـــورس و اوراق بهادار و مجید 
نیکـــزاد حســـابرس مســـتقل در مجموعـــه فرهنگی ورزشـــی تلاش 
برگزار شـــد. دســـتور اصلی این جلســـه انجام برخـــی تعهدات ثبتی 
باشـــگاه در زمـــان واگذاری و تغییر نام شـــرکت بود که بـــا اکثریت آرا 

این موضوع مصوب شـــد.
باشـــگاه اســـتقلال که پیـــش از ایـــن از برگـــزاری مجمـــع عمومی 
فوق العاده با دستورجلســـه حذف پســـوند ایران از نام این باشـــگاه 
در تاریـــخ ۴ مهـــر خبر داده بود، روز گذشـــته اعلام کـــرد با برگزاری 
مجمع، دســـتور این جلســـه بـــا اکثریت آرا مصوب شـــده و پســـوند 
ایران از نام باشـــگاه اســـتقلال حذف شـــد. نکته اینکـــه حذف نام 
ایران از پســـوند شـــرکت های دولتی واگذارشـــده، ازجمله مقررات 

واگذاری شـــرکت ها اســـت.
نکتـــه قابـــل توجه ایـــن مجمـــع همزمانی آن بـــا روز دربـــی بود که 
باعث شد فرشید ســـمیعی صبح در مجمع حاضر شـــود و دیر تر به 
کاروان تیمش در اراک اضافه شـــود. صورتجلسه این مجمع هنوز در 

ســـامانه کدال قرار نگرفته و جزئیات دیگری از آن در دست نیست.
البته زمان برگزاری مجمع باشـــگاه استقلال مورد انتقاد کارشناسان 
اســـتقلالی قرار گرفته و بســـیاری معتقد بودند که صبـــح روز بازی 
با رقیب ســـنتی نبایـــد مدیران دربـــاره تصمیم های مهم باشـــگاه با 
یکدیگر شـــور گرفته و خبر آن در رســـانه ها منتشـــر شـــود. هرچند 
خبرهایی که دیروز منتشـــر شـــد، حاشـــیه ای به دنبال نداشت اما 
به لحاظ حرفه ای، توصیه ای که به مدیران اســـتقلال شـــد، درست 

بـــود و از این پس زمان برگزاری نشســـت ها باید مدیریت شـــود. 

اکبر منتشلو
خبر نگار


